
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDIANRI 26/10/2023
Ens: Ajuntament de Santa Bàrbara

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Antonio Ollés MolíasPresident/a: 
Isabel Verge CaballéSecretari/ària: 

26 d’octubre de 2023Dia: 
19:00Hora d'inici: 

20:55Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sr. Josep Lluís Gimeno Vegué (ERC-AM)
Sra. Laia Pla Coto (CM)
Sra. Ana Maria Panisello Arasa (CM)
Sra. Maria Elena Estarlich Arasa (ERC-AM)
Sr. José Luís Zaera Builtrago (ERC-AM)
Sr. Màrius Josep Pont Fandos (PerSB)
Sra. Maria Cinta Accensi Homedes (PerSB)
Sra. Maria Eugènia Arasa Cid (PerSB)
Sra. Eva Franch Cases (PSC - CP)
Sr. Joaquim Martí Llombart (SBAU-ARA PL)

ACORDS

 SECRETARIA

APROVACIÓ ACTA DEL PLE ORDINARI 31/08/20231. 

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.

APROVACIÓ ACTA DEL PLE EXTRAORDINARI 28/09/20232. 

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.
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 ALCALDIA

VERIFICACIÓ DEL TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES NORMES3. 
SUBSIDIÀRIES DE PLANEJAMENT ÀMBIT DEL PLA PARCIAL URBANÍSTIC DEL BARRANC
DE LLEDÓ

En aquests moments s'incorpora la regidora Sra. Accensi Homedes a la sessió de Ple.
 
El Sr. Alcalde, aquesta ja es la tercera vegada que passa pel Ple aquesta modificació puntual
de les NNSS al Barranc de Lledó per l’ampliació que vol fer l’empresa AVIFOOD, vam fer l’
aprovació inicial, després del període d’exposició pública, es va fer l’aprovació provisional i es
va enviar l’expedient a la CUTE. Llavors la CUTE va fer alguns requeriments addicionals a l’
empresa, als quals aquesta va donar resposta, i ara, amb aquestes modificacions incloses, ens
tornen a remetre l’expedient per fer la seva verificació per part de l’Ajuntament.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.

Fets

La Comissió Territorial d’Urbanisme de les Terres de l’Ebre en sessió de data 14 de desembre
de 2022, va acordar suspendre la tramitació establerta en l’article 98 del Text refós de la Llei d’
urbanisme, aprovat pel Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, modificat per la Llei 3/2012, del
22 de febrer, sobre la Modificació puntual de les Normes subsidiàries de planejament àmbit del
Pla parcial urbanístic del Barranc de Lledó, de Santa Bàrbara, promoguda i tramesa per l’
Ajuntament, fins que mitjançant un text refós, verificat per l’òrgan que ha atorgat l’aprovació
provisional de l’expedient i diligenciat, s’incorporin les prescripcions següents:
 
1.1. Cal donar compliment a les prescripcions de l’informe desfavorable de l’Agència Catalana
de l’Aigua, de 12 de desembre de 2022, i recaptar nou informe d’aquest organisme.
 
1.2 Cal recaptar els informes sectorials següents: Departament de Cultura; Serveis Territorials
del Departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural; Direcció General d’
Infraestructures de Mobilitat; i la Confederació Hidrogràfica de l’Ebre del Ministeri per a la
Transició Ecològica i el Repte Demogràfic.
 
1.3 Cal acreditar, pel que fa al tràmit d’informació pública, que s’ha donat compliment a la
disposició addicional desena del Text refós de la Llei d’urbanisme.
 
1.4 Cal esmenar l’apartat de normativa urbanística de manera que enlloc de preveure una
normativa pròpia, es modifiquin els articles corresponents de la normativa urbanística de les
NSP o se’n prevegin de nous.
 
Per part del despatx d’Arquitectura i Urbanisme Sales Associats S.L.P s’ha procedit a la
redacció del Text refós de normativa urbanística de les Normes subsidiàries que inclou les
prescripció abans esmentades.
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Fonaments de dret

L’article 96 del Text refós de la Llei d’urbanisme que estableix que la modificació de
qualsevol dels elements d’una figura de planejament urbanístic se subjecta a les
mateixes disposicions que en regeixen la formació, amb algunes particularitats. I així
mateix, de  conformitat amb l’article 85 del mateix text legal que en regula el procediment
a seguir;
El Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,
modificat per la Llei 3/2012, del 22 de febrer i les successives lleis de mesures fiscals i
financeres, administratives i del sector públic (Llei 2/2014, de 27 de gener; Llei 3/2015,
de l’11 de març; Llei 5/2017, del 28 de març; Llei 5/2020, del 29 d'abril; Llei 2/2021, del
29 de desembre), el Reglament de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 305/2006, de
18 de juliol; i el Reglament sobre protecció de la legalitat urbanística, aprovat pel Decret
64/2014,  de 13 de maig; 22 de febrer, i el seu Reglament, aprovat pel Decret 305/2006,
de 18 de juliol.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER. Verificar el Text refós de la modificació puntual de les Normes subsidiàries de
planejament àmbit del Pla parcial urbanístic del Barranc de Lledó, de Santa Bàrbara.
 
SEGON. Donar trasllat del Text refós que ha estat verificat a la Comissió Territorial d’
Urbanisme de les Terres de l’Ebre, instant la seva publicació en el Diari Oficial de la Generalitat
de Catalunya.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

ACORD INCREMENT RETRIBUTIU 0,5% IPCA LPGE 2023 AL PERSONAL DE4. 
L'AJUNTAMENT

El Sr. Alcalde, es tracta d’un increment retributiu del 0,5% que ja es va contemplar a l’aprovar-
se els Pressupostos Generals de l’Estat, i que estava vinculat a la evolució de la inflació, i com
malauradament l’evolució de la inflació no ha estat positiva, llavors per compensar la pèrdua de
poder adquisitiu de tots els treballadors públics s’aplicarà aquest increment del 0,5% retroactiu
des de l’1 de gener.
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Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.

Fets

1. Per Acord plenari de data 12 de gener de 2023 aquest Ajuntament va aprovar per a l’any
2023, i amb efectes de l’1 de gener de 2023, un increment lineal de les retribucions del
personal del 2,5% respecte a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d’homogeneïtat
per als dos períodes de comparació, tant pel que fa a efectius de personal com a l’antiguitat d’
aquest, sense considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
 
L’anterior en el benentès que les retribucions del sou, triennis i complement de destinació i
pagues extraordinàries de juny i desembre del personal funcionari són establertes per mandat
legal.
 
Aquest Acord es va dictar sota el paraigües de l’article 19.Dos.1 de la Llei 31/2022, de 23 de
desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023, BOE núm. 308, de 24 de
desembre de 2022, (en endavant LPGE 2023), que regula en el seu “Títol III. De les despeses
de personal”, i concretament dins del “Capítol I” les despeses del personal al servei del sector
públic, l’increment de les retribucions del personal al servei del sector públic per a l’any 2023.
 
2. Així   mateix la LPGE 2023 en el referit article 19.Dos.2.a) va preveure que, en el seu cas,
també s’aplicaria un increment retributiu addicional màxim del 0,5% respecte de les retribucions
vigents a 31 de desembre de 2022 i amb efectes d’1 de gener de 2023 si la suma de l’Índex de
Preus al Consum Harmonitzat (IPCA) de l’any 2022 i de l’IPCA avançat del mes de setembre
de 2023 fos superior al 6 per cent.
 
A aquests efectes, la norma va indicar que una vegada publicats per l’Institut Nacional d’
Estadística (INE) les dades de l’IPCA avançat del mes de setembre de 2023, s’aprovaria l’
aplicació d’aquest increment mitjançant Acord del Consell de Ministres, que es publicaria al
BOE.
 
3. Aquestes circumstàncies han esdevingut, i en el BOE de 5 d’octubre de 2023 s’ha publicat la
Resolució de 4 d'octubre de 2023, de la Secretaria d'Estat de Funció Pública, per la qual es
publica l'Acord del Consell de Ministres de 3 d'octubre de 20232, que aprova l'increment de les
retribucions del personal al servei del sector públic previst en l'article 19. Dos.2.a) de la LPGE
2023.
 
Segons indica la referida Resolució, aquest increment s'aplicarà respecte de les retribucions
vigents a 31 de desembre de 2022 i amb efectes d'1 de gener de 2023.
 
4. Pel que fa a la consignació pressupostària, el pressupost 2023 incorpora la previsió d’aquest
increment retributiu en les partides pressupostàries del Capítol I.

Fonaments de dret
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Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
de l’Estatut bàsic de l’empleat públic.
Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 d’octubre, pel que s’aprova el Text refós de la Llei
de l’Estatut dels treballadors.
Llei 7/1985, del 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local.
Llei 31/2022, de 23 de desembre, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023.
Resolució de 4 de octubre de 2023, de la Secretaria d’Estat de Funció Pública, per la
que es publica l’Acord del Consell de Ministres de 3 d’octubre de 2023, pel que s’aprova
l’increment del 0,5% en les retribucions del personal al servei del sector públic en
aplicació del previst en l’art. 19.Dos.2.a) de la Llei 31/2022, de 23 de desembre de
pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2023.
Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de personal al servei de
les entitats locals.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer. Aprovar per a l'any 2023, amb efectes d’1 de gener, un increment retributiu addicional
de les retribucions del personal al servei d’aquest Ajuntament del 0,5% de forma lineal respecte
a les vigents a 31 de desembre de 2022, en termes d'homogeneïtat per als dos períodes de la
comparació, tant pel que fa a efectius de personal com a l'antiguitat d'aquest, i sense
considerar a tals efectes les despeses d’acció social.
 
L’anterior en el benentès que les retribucions del sou, triennis i complement de destinació i
pagues extraordinàries de juny i desembre del personal funcionari són per mandat legal.
 
Segon Abonar els endarreriments derivats de l’increment del 0,5% en el mes d’octubre de
2023.
 
En els rebuts de nòmina figurarà el següent literal: “Abonament dels endarreriments increment
0,5% addicional 2023”, fent constar de forma diferenciada cadascun dels conceptes retributius
sobre els quals s’apliquen les pujades i les dates d’inici i fi a la que correspon la liquidació dels
endarreriments. Les quantitats que hagin de ser abonades amb aquesta finalitat, hauran d’
imputar-se a les mateixes partides pressupostàries (concepte i subconcepte pressupostari) i
mateixos conceptes retributius de nòmina sobre els que s’apliquen els increments.
 
Tercer. Aprovar que a partir d’aquest acord s’apliquin automàticament els mateixos increments 
retributius al personal laboral d’aquest Ajuntament que al personal funcionari, els quals s’
estableixin per mandat legal i no precisen de cap acord posterior.
 
Quart. Comunicar-ho a Nòmines, Secretaria Intervenció Municipal i Tresoreria.
 
Cinquè. Notificar aquest Acord al Departament de Polítiques Digitals i Administració Pública de
la Generalitat de Catalunya i a la Subdelegació del Govern als efectes escaients.

Règim de recursos:
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Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LES OPERACIONS DE DELIMITACIÓ,5. 
ENTRE ELS TERMES MUNICIPALS DE SANTA BÀRBARA I TORTOSA, I DOCUMENTS
COMPLEMENTARIS

El Sr. Alcalde, anteriorment es van fer les operacions de delimitació amb els municipis del Mas
de Barberans, La Galera, Masdenverge i Roquetes, i amb aquesta operació s’acaba la
delimitació del nostre terme, es tracta de revisar les operacions que es van fer fa cent anys, a
principis del segle passat, les darreres setmanes s’han fet algunes reunions amb representants
de l’Ajuntament de Tortosa i de l’Institut Cartogràfic i Geològic de Catalunya, així com també en
alguns propietaris de finques frontereres,  i vam acordar la delimitació del terme entre els dos
municipis. L’acord no va ser molt complicat, perquè la major part del límit del terme està
perfectament marcada pel barranc de Lledó, però es van haver de fer alguns petits ajustos a la
zona est, a la part de Mianes, perquè algunes fites de principis de segle passat no s’ha trobat, i
llavors es fa necessari acordar unes coordenades teòriques, per establir els límits de manera
oficial.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, entenem que ara si la delimitació es
basa en coordenades en un futur ja no plantejarà problemes.
 
El Sr. Alcalde, no les coordenades són bastant estables, en canvi les fites poden desaparèixer.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, s’entén que la delimitació no
perjudica al terme municipal de Santa Bàrbara.
 
El Sr. Alcalde, no, ni hem guanyat ni hem perdut simplement s’han fixat les coordenades al lloc
on han d’anar les fites.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.

Fets

Els documents de partida són l’Acta de la operación practicada para reconocer la línea de
termino y señalar los mojones comunes a los términos municipales de Santa Bárbara y
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de 10 de juny de 1912, i elsTortosa, pertenecientes ambos a la provincia de Tarragona, 
quaderns topogràfics annexes aixecats per l’Instituto Geográfico y Estadístico.
 
En base a aquesta documentació, la Direcció General d’Administració Local (DGAL) i l’Institut
Cartogràfic de Catalunya (ICC) van elaborar el document “Replantejament de la línia de
delimitació entre els termes municipals de Santa Bàrbara i de Tortosa, Fites F-1 a F-9, de 28 de
juliol de 2008”, en què es localitzen les fites reconegudes l'acta estesa.
 
En data 17 de gener de 2023, la DGAL va trametre una còpia del document esmentat als dos
Ajuntaments afectats.
 
Posteriorment, els dies 28 de juny, 13 de setembre i 3 d’octubre de 2023, es van reunir els
representants municipals i de la Generalitat de Catalunya, i sobre la base d’aquesta
documentació, van realitzar les operacions de delimitació.
 
Els representants dels ajuntaments de Santa Bàrbara i de Tortosa accepten les coordenades
UTM de les fites primera testimoni (F1test.) i cinquena (F5), localitzades sobre el terreny així
com les coordenades UTM teòriques de les fites restants. Així mateix, acorden adaptar la
posició de la fita novena (F9), comuna amb el terme municipal de Roquetes, per tal d’eliminar el
solapament de la línia de terme amb les línies de terme veïnes. Alhora, acorden adaptar el
traçat de la línia de terme a la realitat geogràfica existent.
 
D’acord amb aquests antecedents, els representants d’ambdues Corporacions Locals
reconeixen la línia de terme següent:
 
Fita 1: se situa en el marge sud-est d’un camp d’arbres fruiters, a uns dos-cents trenta metres a
l’oest del mas de la Tallada. A uns quatre metres al nord-oest de la fita hi ha una fita testimoni
de pedra en forma de paral·lelepípede de base quadrada, de trenta centímetres de costats a la
base i un metre i vint centímetres d’alçària. La fita està encastada en un mur. Les coordenades
UTM ETRS89 31N de la fita testimoni són: X: 292457,5 i Y: 4513475,6. Aquesta fita és també
comuna al terme municipal de Masdenverge. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X:
292459,6 i Y: 4513472,5.
 
Fita 2: se situa al nord de l’indret anomenat lo Barranc de la Galera, en el punt d’intersecció
entre l’eix de la llera de la Rambla de la Galera i el marge sud d’un camí d’accés a finques. La
línia de terme reconeguda entre aquesta fita i l'anterior és la recta compresa entre ambdues
fites. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 292382,3 i Y: 4513575,1.
 
Fita 3: se situa al nord de l’indret anomenat lo Barranc de la Galera, en un camp, a uns dinou
metres al nord-oest del marge nord-oest del camí de Mianes. La línia de terme reconeguda
entre aquesta fita i l’anterior segueix la poligonal formada pels punts de coordenades UTM
ETRS89 31N següents:
Punt 1: X: 292382,3 i Y: 4513575,1
Punt 2: X: 292382,6 i Y: 4513577,2
Punt 3: X: 292382,8 i Y: 4513579,0
Punt 4: X: 292382,9 i Y: 4513580,6
Punt 5: X: 292383,7 i Y: 4513595,4
Punt 6: X: 292383,1 i Y: 4513599,8
Punt 7: X: 292382,7 i Y: 4513602,3
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Punt 8: X: 292382,6 i Y: 4513603,6
Punt 9: X: 292381,2 i Y: 4513607,7
Punt 10: X: 292379,4 i Y: 4513609,8
Punt 11: X: 292377,8 i Y: 4513611,7
Punt 12: X: 292376,2 i Y: 4513613,6
Punt 13: X: 292367,7 i Y: 4513623,7
Punt 14: X: 292350,1 i Y: 4513632,0
Punt 15: X: 292313,7 i Y: 4513648,8
Punt 16: X: 292287,2 i Y: 4513661,1
Punt 17: X: 292284,2 i Y: 4513662,5
Punt 18: X: 292280,9 i Y: 4513664,1
Punt 19: X: 292270,1 i Y: 4513669,0
Punt 20: X: 292268,9 i Y: 4513669,4
Punt 21: X: 292246,0 i Y: 4513676,9
Punt 22: X: 292242,7 i Y: 4513678,1
Punt 23: X: 292239,6 i Y: 4513679,3
Punt 24: X: 292219,3 i Y: 4513688,7
Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 292219,3 i Y: 4513688,7.
 
Fita 4: se situa al sud de l’indret anomenat Finca del Capità, en el marge sud d’un camí d’accés
a finques, a uns quaranta-tres metres a l’oest d’un cobert. La línia de terme reconeguda entre
aquesta fita i l'anterior és la recta compresa entre ambdues fites. Les coordenades UTM
ETRS89 31N són: X: 292057,5 i Y: 4513715,6.
 
Fita 5: se situa al sud de l’indret anomenat Finca del Capità, en el marge nord d’un camí d’
accés a finques i alhora marge sud d’un camp de fruiters. Hi ha la fita de maçoneria en forma
irregular de base aproximadament rectangular, de trenta centímetres per vint-i-cinc centímetres
de costats a la base i un metre i trenta centímetres d’alçària La línia de terme reconeguda entre
aquesta fita i l'anterior és la recta compresa entre ambdues fites. Les coordenades UTM
ETRS89 31N són: X: 291772,2 i Y: 4513667,4.
 
Fita 6: se situa al sud de l’indret anomenat Finca del Capità, en un camp, a uns noranta-tres
metres al nord-oest del marge nord-oest del camí de Mianes. La línia de terme reconeguda
entre aquesta fita i l'anterior és la recta compresa entre ambdues fites. Les coordenades UTM
ETRS89 31N són: X: 291680,7 i Y: 4513453,7.
 
Fita 7: se situa al nord-est de l’indret anomenat lo Barranc de Lledó, a uns dos metres al nord
del marge nord del camí de Santa Bàrbara. La línia de terme reconeguda entre aquesta fita i
l'anterior és la recta compresa entre ambdues fites. Les coordenades UTM ETRS89 31N són:
X: 291530,1 i Y: 4513470,4.
 
Fita 8: se situa a l’eix de la llera del barranc de Lledó, en una illeta entre dos braços del
barranc. La línia de terme reconeguda entre aquesta fita i l'anterior segueix per la normal
traçada des de la fita setena a l’eix del barranc de Lledó, des d’aquest punt d’intersecció,
continua per l’eix del barranc de Lledó fins al punt de coordenades UTM ETRS89 31N X:
286833,4 i Y: 4512623,7 i des d’aquest punt continua per la línia recta fins a la fita vuitena. Les
coordenades UTM ETRS89 31N són: X: 286820,5 i Y: 4512622,3.
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Fita 9: se situa al punt d’intersecció entre l’eix del barranc de Lledó i l’eix del camí de Sant
Francesc. La línia de terme reconeguda entre aquesta fita i l’anterior segueix per la línia recta
fins al punt de coordenades UTM ETRS89 31N X: 286752,5 i Y: 4512615,1, situat a l’eix del
barranc de Lledó, i continua per l’eix del barranc de Lledó fins a la fita novena. Aquesta fita és
també comuna al terme municipal de Roquetes. Les coordenades UTM ETRS89 31N són: X:
286237,5 i Y: 4512732,2.
 
Els punts localitzats sobre el terreny que consten a l’acta tenen precisió submètrica (2), mentre
que les precisions dels altres punts depenen dels diferents documents cartogràfics utilitzats per
determinar la seva posició.
 
De tot l'anterior, s’estén, amb la conformitat dels representants de l’Ajuntament de Santa
Bàrbara i de l’Ajuntament de Tortosa, acta de la reunió desenvolupada, el passat 3 d’octubre,
per mitjans telemàtics, segons el que preveu la Llei 29/2010, del 3 d'agost, de l'ús dels mitjans
electrònics al sector públic de Catalunya, i amb les eines i solucions digitals corporatives de la
Generalitat de Catalunya, amb les que es garanteix la identitat dels assistents, el contingut de
les seves manifestacions i el moment en què es produeixen, la intercomunicació en temps real i
la disponibilitat dels mitjans durant el seu desenvolupament.

Fonaments de dret

D’acord amb l’article 33.4 del Decret 244/2007, de 6 de novembre, pel qual es regula la
constitució i la demarcació territorial dels municipis, de les entitats municipals descentralitzades
i de les mancomunitats de Catalunya: “L'acta corresponent a les operacions de delimitació,
amb els documents complementaris, s'ha d'aprovar pel ple dels ajuntaments afectats amb el
quòrum de la majoria absoluta del nombre legal dels seus membres en el termini màxim de tres
mesos comptadors a partir de la data de les operacions de delimitació”.
 
Segons l’apartat cinquè de l’esmentat precepte, “la manca d'aprovació de l'acta per part del ple
dels ens locals dins el termini previst en l'apartat anterior suposa la disconformitat de
l'ajuntament amb la delimitació. La tramitació de l'expedient s'haurà de continuar d'acord amb el
que estableix l'article 34.2.”
 
En aquest cas, l’apartat sisè estableix que: “en el cas que hi hagi desacord, els ajuntaments
han d'aportar tota la documentació acreditativa de la delimitació proposada, juntament amb
l'acord d'aprovació de l'acta corresponent a les operacions de delimitació al departament
competent en matèria d'Administració local, i donar-ne trasllat a l'altre ajuntament”.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER. Aprovar l’acta estesa, amb la conformitat dels representants municipals, de la reunió
desenvolupada, el passat 3 d’octubre, corresponent a les operacions de delimitació, entre els
termes municipals de Santa Bàrbara i Tortosa, amb els documents complementaris, que s’
adjunta a la present proposta, formant-ne part a tots els efectes.
 
SEGON. Notificar-ho a l’Ajuntament de Tortosa, a la Direcció General d’Administració Local i a l’
Institut Cartogràfic i Geològic de Catalunya, als efectes legals oportuns.
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Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

 INTERVENCIÓ

PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL 'MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 3/2023 DE CRÈDIT6. 
EXTRAORDINARI I SUPLEMENT DE CRÈDIT'

El Sr. Alcalde, es tracta d’una petita modificació per transferir diners a algunes partides que ja
estan exhaurides, i és necessari per poder arribar a final d’any. També hi ha algunes partides
en les que s’ha superat la dotació prevista inicial, i ha calgut aportar certes quantitats per no
acabar l’any en negatiu. Si revisen la llista hi ha una mica de tot, manteniments, festes, cultura,
etc...  fent un total de 99.360 euros, aquests diners surten, per una part 35.000 euros de l’obra
de la Fase V de l’Ajuntament, que ja està acabada, i tenien una reserva per imprevistos, i la
resta de 64.360 euros procedent del romanent de tresoreria.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, d’aquesta manera ens quedarem
amb uns 40.000 euros, aproximadament al romanent de tresoreria?
 
El Sr. Alcalde, si.
 
La Sra. Franch, s’ha augmentat la partida de festes majors i de l’enllumenat de Nadal, que
entenc que aquest enllumenat serà llogat, no?.
 
El Sr. Alcalde, la de l’enllumenat és una partida nova, es va explicar en comissió informativa,
però no són llogades.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor Sr. Zaera.
 
El Sr. Zaera, regidor de joventut, l’enllumenat nadalenc s’ha comprat.
 
El Sr. Alcalde, hem ampliat i al llarg dels últims anys se’n han anat comprant i aquest any hem
comprat un altre petit lot, són 5.000 euros, no és molt, però tot suma.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, us demanaria que per a la gent que
escolta aquest Ple que sàpiga del que estem parlant que ens expliqués, per exemple la partida
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de manteniment de les instal·lacions esportives, s’augmenta en 25.000 euros, les festes majors
que tenien un pressupost de 170.000, s’incrementen 20.000 euros, les partides que tenen un
increment més important saber el motiu d’aquest increment.
 
El Sr. Alcalde, és una llista de factures que obliga a ampliar la dotació d’aquestes partides,
entre d’altres coses perquè s’acaba l’any, encara que queden dos mesos, respecte les
instal·lacions esportives on es fa la fira de l’oli, segur sortirà alguna despesa relacionada,  es va
comprar un robot de neteja del fondo de les piscines, que va costar 5.000 euros.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, regidor d’esports, a banda del polp per netejar les piscines, s’està fent un
manteniment integral de les instal·lacions esportives.
 
El Sr. Alcalde, respecte el capítol de festes majors, sempre ho dient intentem ajustar-nos el
més possible però tot puja de preu, les orquestres.., i s’han de fer mans i mànigues per encabir-
ho tot però no ha estat possible. Això ens serveis de lliçó de cara el pressupost del 2024,
perquè respecte aquelles partides que hem fet curt, s’haurà de tenir en compte i dotar-les de
més pressupost i a l’inrevés, hi ha partides que no s’exhauriran; la paraula pressupost ja ho diu
és una previsió, quan s’elabora el pressupost no saps tot el que et trobaràs al llarg de l’any
vinent, si augmentarà la despesa de la llum, si l’IPC pujarà o baixarà, intentem ajustar-nos són
99.000 euros, que dins un pressupost de 4.000.000 d’euros és una desviació del 2,5%.
 
El Sr. Pont, tot i que no és una quantitat molt gran, quan diu COPATE salubritat pública, a què
es refereix? Han fet més tractaments dels previstos?
 
El Sr. Alcalde, als tractaments de plagues que es venen fent.  
 
El Sr. Gimeno, si vam tenir una plaga de caparres a les instal·lacions de les piscines aquest
estiu, també una plaga de rates a la zona de la depuradora deguts als aiguats, per les
canonades del clavegueram que no estan en funcionament, són tractaments extra que no
estan previstos en el conveni signat amb el COPATE.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Arasa.
 
La Sra. Arasa, representant del grup municipal de PerSB, només dir ara que estem parlant de l’
arranjament de les instal·lacions esportives, agrair que s’hagi arreglat la barana del camp de
futbol.
 
El Sr. Alcalde, és un compromís que es va adquirir al Ple del mes d’agost i el regidor d’esport
ha estat diligent.
 
El Sr. Gimeno, i ara hauran vist que al primer poste s’està fent una prova pilot, de quin ha de
ser el tipus de protectors, perquè no sabem quin és el més adequat, per tant, farem la prova en
dos o tres i al final decidirem quin és el més adient.

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres que legalment el componen.
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Fets

1. L’Àrea d'Intervenció ha informat de la necessitat de tramitar un expedient de crèdit
extraordinari i suplement de crèdit, atès que les despeses que es relacionen en   nol’Annex 1 
poden demorar-se fins a l’exercici següent i la seva consignació pressupostària existent és
insuficient o inexistent.
 
2. L’alcalde ha resol iniciar l’expedient de modificació del pressupost mitjançant crèdit
extraordinari i suplement de crèdit per donar cobertura a despeses que no poden demorar-se
fins el proper exercici.
 
3. La interventora ha emès informes favorables.

Fonaments de dret

1. L’article 177.1 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
reguladora de les hisendes locals (TRLRHL) i l’article 35 del RD 500/1990, de 20 d’abril,
disposen que quan s’hagi de realitzar alguna despesa que no es pugui demorar fins l’exercici
següent i no existeixi al pressupost de la corporació crèdit o aquest sigui insuficient o no
ampliable, el president incoarà l’expedient de concessió de crèdit extraordinari
 
2. L’article 177.2 del TRLRHL enuncia que l’expedient, l’haurà d’informar la intervenció i se
sotmetrà a l’aprovació del Ple amb els mateixos tràmits i requisits que el pressupost.
 
3. L’article 177.4 del TRLRHL i l’article 36 del RD 500/1990, de 20 d’abril, estableixen que a l’
expedient s’hi especificarà la corresponent aplicació pressupostària així com el finançament
corresponent, el qual podrà ser amb càrrec al romanent líquid de tresoreria, nous o majors
ingressos recaptats sobre els totals previstos al pressupost corrent i mitjançant anul·lacions o
baixes de crèdits de despeses de d’altres aplicacions pressupostàries del pressupost vigent,
sempre que no s’afecti al servei. L’expedient haurà d’acreditar que els ingressos previstos al
pressupost es venen efectuant amb normalitat amb l’excepció d’aquells que tinguin caràcter
finalista.
 
4. L’article 177.5 del TRLRHL i l’article 36.2 del RD 500/1990, de 20 d’abril, disposen que
excepcionalment es consideraran recursos efectivament disponibles per finançar nous o majors
ingressos, d’operacions corrents, que expressament siguin declarats necessaris i urgents els
procedents d’operacions de crèdit sempre que el seu import total no superior el 5% dels
recursos corrents del pressupost, que la seva càrrega financera, tenint en compte la de les
operacions projectades, no superior el 25% dels recursos corrents del pressupost i que l’
operació quedi cancel·lada abans de la renovació de la corporació que l’hagi concertat.
 
5. L’article 177.6 del TRLRHL  i l’article 38 estableixen que els acords de les entitats locals que
tinguin per objecte l’habilitació o suplement de crèdit en cas de calamitats públiques o de
naturalesa similar d’excepcional interès general, seran immediatament executius, sens perjudici
de les reclamacions que hi poguessin haver, les quals es resoldran en el termini de 8 dies des
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de la presentació, entenent-se desestimades de no notificar-se la resolució dins del termini
esmentat.
 
6. L’article 22.2.e de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del règim local (LBRL) estableix que l’
aprovació de la modificació del pressupost correspon al Ple.
 
7. L’article 47.1 de la LBRL disposa que els acords de les corporacions locals s’adopten com a
regla general, per majoria simple dels membres presents.
 
8. L’article 3 de la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat pressupostària i sostenibilitat
financera (LOEPSF) disposa que l’elaboració, aprovació i execució dels pressupostos, entre d’
altres, es realitzarà en un marc d’estabilitat pressupostària coherent amb la normativa europea.
 
9. L’article 3 de la LOEPSF estableix que l’elaboració, aprovació i execució dels pressupostos,
entre d’altres, se sotmetrà al principi d’estabilitat pressupostària.
 
10. L’article 16.2 del RD 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s’aprova el reglament de la Llei
18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat pressupostària enuncia que la Intervenció elevarà al
Ple un informe sobre el compliment de l’objectiu d’estabilitat. L’informe s’emetrà amb caràcter
independent.
 
11. L’article 21 de la LOEPSF, disposa que les Entitats Locals que no hagin assolit l’objectiu d’
estabilitat pressupostària restaran obligades a formular un pla econòmic financer per l'any en
curs i el següent,   que serà aprovat pel Ple, en el termini de dos mesos des de la seva
presentació.
 
12. L’article 21.1 del RD 1463/2007, de 2 novembre, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei
18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat pressupostària, no serà necessària l’elaboració d’un
pla econòmic financer quan les modificacions de crèdit estiguin finançades amb romanent de
tresoreria per a despeses generals, ja que, serà al final d’exercici quan caldrà determinar la
seva procedència.
 
13. L’Acord del Consell de Ministres de 6 d’octubre de 2020, sol·licita al Congrés dels Diputats l’
apreciació que a Espanya s’està sofrint una greu pandèmia, la qual cosa suposa una situació d’
emergència extraordinària que s’ajusta a allò disposat a l’article 135.4 de la Constitució
Espanyola i a l’article 11.3 de la LOEPSF. Tanmateix en aquest acord queda suspès l’Acord del
Consell de Ministres de 11 de febrer de 2020 sobre els objectius d’estabilitat pressupostària i
deute públic.
 
14. L’Acord del Congrés dels Diputats de 20 d’octubre de 2020 ratifica l’apreciació de  l’Acord
del Consell de Ministresde 6 d’octubre de 2020.
 
15. L’Acord del Congrés dels Diputats de 13 de setembre de 2021 prorroga la suspensió de les
regles fiscals.
 
16. L’article 177.2 del TRLRHL enuncia que l’expedient, l’haurà d’informar la intervenció i se
sotmetrà a l’aprovació del Ple amb els mateixos tràmits i requisits que el pressupost.
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17. L’article 22.2.e i 47 de la LBRL estableix que l’aprovació de la modificació del pressupost
correspon al Ple per majoria simple.
 
18. L’article 169 del TRLRHL disposa que    l’expedient s’ha de publicar al BOP i al tauler
d'anuncis durant quinze dies perquè els interessats el puguin examinar i puguin formular-hi
reclamacions. L’expedient es considerarà definitivament aprovat  si en el termini d’exposició al
públic no es presenten reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d’un mes per resoldre-
les. Quan la modificació estigui aprovada definitivament caldrà publicar el pressupost modificat
resumit per capítols, al BOP i al tauler d'anuncis.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer. Aprovar l’expedient de crèdit extraordinari i suplement de crèdit per al pressupost del
present exercici, per import de 99.360€, d’acord amb el document Annex 1.
 
Segon. Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies
hàbils, mitjançant un edicte al tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de la Província. Si no es
presenten reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un
mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les. 
 
Tercer. Donar compte d’aquest acord a l’Àrea d’Intervenció per a fer les oportunes anotacions i
assentaments.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació

 MOCIONS

MOCIÓ CONJUNTA QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTSXSB-CM,7. 
ERC-AM I SBAU-ARA PL, EN SUPORT A MANTENIR TOTES LES MODALITATS DE LA LLEI
QUE REGULA LES FESTES TRADICIONALS AMB BOUS A CATALUNYA

El Alcalde, dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, en primer lloc agrair a la gent de
la Penya Taurina Planers pel Bous i als membres de la Comissió del Bous de Santa Bàrbara, la
seva presència, crec que per primera vegada quasi tenim les cadires plenes, per tant és un
tema important per al municipi, han hagut temes que també han estat importants però no han
omplert quasi totes les cadires com avui s’omplen, tal com he dit a la Plana Ràdio, crec que
aquesta moció no servirà per a res i em sap mal dir-ho d’aquesta manera, però moltes mocions

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
4
7
9
A
0
5
3
B
E
3
E
9
4
0
0
1
8
C
8
2
1
9
E
E
E
2
4
C
A
D
D
9
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
9
/
0
1
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
2
8
:
1
1

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 19/01/2024 a les 11:00:55 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 19/01/2024 a les 12:05:40



de les que s’han aprovat al Ple malauradament no han servit per a res, s’han aprovat mocions
que no ens afectaven directament però crec que aquesta si que ens afecta, a l’igual que afecta
a molts pobles de les nostres terres.
Vaig a fer un resum del que tracta la moció, ahir el que es va debatre al parlament de
Catalunya, va ser una proposta presentada pel Parit Popular i per VOX, per tal de no tramitar la
proposició de llei presentada pels grups polítics d’En Comú Podem i la CUP, aquesta
proposició de llei amb els vots favorables de la CUP, d’En Comú Podem i amb l’abstenció de
Junts, dels Socialistes i d’ERC, es tramitarà. Aquesta Llei s’ha de tramitar, però a nivell general,
no només ens hem de basar en una llei antitaurina, ens hem de basar en una llei animalista,
però el problema és que es tracta d’una llei antitaurina. El Parlament de Catalunya no pot
prohibir, el que pot fer és regular. Vull recordar que si a Santa Bàrbara o a Catalunya es
volgués fer una “corrida de toros”, es podria fer, perquè el Tribunal Constitucional ha dit que es
poden fer, natros no volem arribar al Constitucional, per a que al final ens diguin que els bous
embolats, els bous a la mar i els bous capllaçats es poden fer.
La pilota la té el grup de Junts, el grup d’Esquerra i el grup Socialista, alguns s’han mullat altres
no, són ells els que han de dir si la proposta tirarà endavant o no, a partir de la setmana que ve
començarà la tramitació.
Jo el que els diria a la gent que diu que els bous embolats i capllaçats pateixen, que qui ha de
dir si pateixen o no són els veterinaris, que és el professional adient i col·legiat per dir-ho, hi ha
molts estudis que diuen que el bou embolat i capllaçat no pateix cap estres, de fet només cal
veure les actes dels veterinaris.
Hem de cuidar les tradicions dels nostre avantpassats i no hem de tenir una visió urbanita, per
tant el nostre grup hi votarà a favor. 
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, al partit socialista de Santa
Bàrbara hi ha persones en diferents opinions, n’hi ha que estan a favor dels bous en totes les
seves modalitats i n’hi ha, com jo, que no hi estan a favor, com a portaveu del grup socialista
he d’emetre el vot, que no és personal sinó de partit, per tant, la nostra postura serà l’abstenció
per respecte a les diferents sensibilitats, ja que no ens hem pogut posar d’acord. Però em
permetre el luxe, potser per primera vegada, de dir el que penso, la meva opinió personal i vull
que consti en acta és que hi ha certes coses de les festes amb bous que des del meu punt de
vista són un mal tracte, considero que posar dues boles de foc a un bou, és maltractar-lo, i
també considero que arrastrar un bou en una corda o portar-lo lligat, és maltractar-lo, és la
meva opinió i l’expresso lliurement; ara bé entenc que hi ha moltes persones que estimen la
festa dels bous, és cert que és la festa que aplega més gent i la més popular de les Terres de l’
Ebre, i ho respecto, però des del meu punt de vista jo només conservaria els bous a la plaça,
és el meu punt de vista, però no puc votar des del meu punt de vista he de votar des del punt
de vista del partit, però tampoc puc votar en contra del meu codi ètic, per tant, abstenció i una
última reflexió, ni tot lo bo és tradició, ni tot lo tradició és bo.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, quan vau proposar fer la moció de forma
conjunta, no ens hi van afegir, no perquè fóssim antitaurins, ni perquè pretenguem que es
suprimeixin els bous, que a Santa Bàrbara venen de molt lluny, si que és cert que el bou
embolat es va incorporar més tard, en conseqüència demano que consti en acta un text que
llegiré: “El grup Per Santa Bàrbara no ens oposem en absolut als correbous tradicionals del
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poble, que es fan habitualment a les tardes de festes, amb molta concurrència i que
contribueixen a la xalera de molta gent, també valorem la feina que es fa des de la Penya
Taurina Planers pels Bous, tant mateix constatem que hi ha modalitats com per exemple la del
bou embolat que són motiu de molta discrepància d’opinions, fent-nos ressò d’aquestes
discrepàncies no ens pronunciem sobre la moció de referència, si que indiquem però que en el
debat sobre la qüestió s’ha de tenir en compte principalment la gent de les Terres de l’Ebre.”
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup municipal d’ERC- AM, el nostre grup un cop es va
presentar la moció ens hi vam adherir, perquè en aquest tipus d’actuacions no només estem
parlant dels bous, estem parlant de l’esclafament de les minories, perquè la taula de diàleg de
si volem o no bous i altres coses que ens afecten, han de sortir del nostre territori, no ha de ser
una cosa imposada des de fora.
 
El Sr. Alcalde, com ja saben, ahir es va votar al Parlament la moció en contra de la proposta de
llei que van presentar Comuns i CUP per tal de prohibir aquestes tres modalitats de bous que
es fan a Terres de l’Ebre, com són els bous capllaçats, els embolats i els bous a la mar. El
principal argument és que es vol preservar el benestar animal, però com ja s’ha dit això no és
un fet totalment objectiu, i segur que aquí podríem posar multitud d’exemples en relació a quins
animals estan en pitjors condicions, el bou que surt 20 minuts a córrer pels carrers lligat amb
una corda, no arrastrat?, o el gos que es passa hores i dies tancat dins d’un pis?, o el periquito
o el conill que passen la seva vida sencera dins d’una gàbia?, per no parlar dels animals que
tenim a qualsevol granja.
Es dona la circumstància que els dos grups que han promogut aquesta proposició de llei,
Comuns i la CUP, a les Terres de l’Ebre tenen una presencia residual, i en molts de pobles,
com Santa Bàrbara, la representativitat és zero.
I encara et toca escoltar a certa activista antitaurina, que ahir de manera pública va dir que els
bous no són una festa tradicional catalana, sinó que a les Terres de l’Ebre estem “contaminats”
pels costums de la Comunitat Valenciana, i de l’Aragó... o sigui que no sol ens volen prohibir
part de les nostres tradicions, sinó que a més a més, ens deixen caure que no som catalans
dels de debò, perquè estem contaminats. Pos no!!!
Natros pensem que prohibir les aficions dels altres, quan no hi ha arguments sòlids, no és
admissible, i per tant caldria deixar que en tot cas, fos la gent dels pobles on es fan aquestes
modalitats de bous, com deia el regidor Sr. Gimeno que es fes una taula de diàleg i que siguin
els que prenguin la decisió de fer-les o no fer-les, sense que vingui imposat des de fora. Dit d’
una altra manera, volem llibertat per decidir.
Penso que és responsabilitat de tots els que estem aquí, mostrar el nostre rebuig a aquestes
ingerències externes, i demanar respecte per les nostres tradicions. Ara començarà la
tramitació de la llei, i esperem que al llarg de les compareixences es podrà explicar com és
realment la festa dels bous i el què significa, i que la majoria d’aquests 82 diputats que ahir s’
han abstingut, quan arribarà el moment final de la votació de la llei, puguin fer-lo amb
coneixement de causa, i deixen les coses com estan actualment, hi ha una regulació suficient i
correcta.
 
El Sr. Martí, el que es tracta en aquesta proposta de llei es pot modificar, però he sentit aquí
unes paraules com si tenguessim aquí a la Sra. Laia Gascón, perquè sentir arrastrar un bou
capllaçat, arrastrar-lo com diu vostè Sra. Franch, crec que vostè no ha anat a cap bou
capllaçat...,
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La Sra. Franch, com no m’agraden no hi vaig.
 
El Sr. Martí, llavors si no hi va per què parla?, perquè no en té ni idea; a més ha dit posar foc a
un bou,...
 
La Sra. Franch, si dues boles de foc.
 
La Sra. Martí, i les dues boles de foc, on li posem?, vostè no en té ni idea perquè la persona
que ha de dir si hi ha un maltractament o no és el veterinari, parlar d’una cosa que no en té ni la
més mínima idea és una mica agosarat i una mica ignorant. Vostè ha vist molts pocs bous i no
hem de ser natros qui hem de valorar si un bou pateix o no, el Sr. Alcalde ha parlat molt bé
posant exemples, hem de dir les coses pel seu nom i no s’han inventar coses que no són.
 
El Sr. Alcalde, demanaria respecte a les opinions de la resta de regidors, si la Sra. Franch és o
no entesa en bous té tot el dret a expressar la seva opinió.
 
La Sra. Franch, jo no m’atreviria mai ni a un Ple ni en una conversa informal, dir-li a una
persona que és una ignorant i que no té ni idea d’una cosa, és una falta de respecte brutal per
part de vostè i és una actitud que prenen les persones que no tenen arguments, jo he
expressat la meva opinió personal i la seguiré expressant.
 
El Sr. Pont, només per a que quedi clar, segurament al poble hi ha bastant consens respecte la
celebració dels correbous de plaça, potser ja ho he dit el bou embolat genera més
discrepància, en definitiva qualsevol decisió tal com he manifestat anteriorment, hauria de ser
debatut a les Terres de l’Ebre.

Votació:
S'aprova per majoria absoluta amb els tres vots favorables de JuntsXSB-CM, tres vots
favorables d'ERC-AM, un vot favorable de SBAU-ARA PL, tres abstencions de PerSB i
una abstenció del PSC-CP.

Els grups municipals de JUNTSXSB-CM, ERC-AM I SBAU-ARA PL, a petició de l’Agrupació de
Penyes i Comissions Taurines de les Terres de l’Ebre, presenten la següent moció per a ser
tractada pel Ple de la Corporació.
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS
 

El passat 17 d’octubre, la Mesa del Parlament de Catalunya, va aprovar incorporar al Ple del
Parlament dels dies 24,25 i 26 d’octubre una proposta dels grups polítics d’EN COMÚ PODEM i
la CUP a través de proposició de llei per eliminar les modalitats dels bous embolats, capllaçats i
bous a la platja regulades per la llei 34/2010 d’1 d’octubre.
Aquest fet ha desencadenat la reobertura del debat entorn a la continuïtat de la festa dels
correbous, promoguda en bona part per l’entorn d’entitats animalistes, que han exercit una forta
pressió per tal de que es deixin de celebrar aquestes festes a Catalunya i en especial a les
Terres de l’Ebre.
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Els espectacles tradicionals amb bous configuren un element central de les celebracions
populars d’un bon nombre de poblacions de Catalunya. Els primers indicis de la festa daten del
segle XVII, i va ser durant els segles XVIII i XIX que es va anar estenent per diversos municipis
de les Terres de l’Ebre i de la resta de Catalunya.
 
El bou capllaçat, els bous al carrer, les habilitats a la plaça, el bou embolat i les vaquetes
marquen tot el ritme festiu d’un esdeveniment extraordinari, propi de les arrels més profundes
de Catalunya.
 
El flux econòmic que aquesta tradició reporta, els llocs de treball que genera i el patrimoni
genètic incommensurable de la cria i selecció que els humans fem d’aquests animals motiven
que aquest esdeveniment sigui únic.
 
Cal tenir present que la Direcció General de Cultura Popular i Tradicional Catalana de la
Generalitat de Catalunya l’any 2016 va portar a terme la redacció de l’Inventari del Patrimoni
Cultural Immaterial de les Terres de l’Ebre. L’equip tècnic format per antropòlegs i altres
professionals de la Generalitat de Catalunya, de l’Institut Ramón Muntaner i del Museu de les
Terres de l’Ebre i amb l’assessorament científic de l’OAC, van analitzar la festa dels bous que,
a més de ser una de les celebracions més massives de les Terres de l’Ebre i un dels espais
que representa una major presència de gent de totes les edats, complia totes les exigències
per formar part de l’esmentat inventari. Així, només resta pendent que en un futur, la UNESCO
declari aquest inventari (i per tant les festes amb bous), Patrimoni Cultural Immaterial de la
Humanitat a Catalunya, cosa que l’estat Espanyol ja va regular l’any 2015 a través de la Ley 10
/2015 de 26 de maig.
 
Volem que es respecti la nostra identitat, les nostres arrels, la nostra cultura, costums i
tradicions. Com nosaltres respectem les de la resta de Catalunya. Estimem els bous, els
cuidem i respectem. El nostre és un clar exemple d’adaptació, atesa la gran quantitat de canvis
que al llarg dels anys s’han produït per convertir aquesta festa amb una festa més segura per
tots els agents participants.
 
Una vegada més, es presenta una iniciativa d’aquesta índole d’esquena al territori, sense
diàleg previ i amb la única finalitat d’eliminar tres modalitats incloses a la llei que Regula les
Festes Tradicionals amb Bous. Una llei que per cert, és la més exhaustiva en quan a benestar
animal de totes les que existeixen a la Unió Europea i que va tenir un acord sense precedents
al Parlament. Sent, d’aquesta manera, l’únic àmbit de la cultura, a nivell de Catalunya, que està
regulat; cap altre àmbit cultural disposa d’una norma legal per la qual se li reguli el seu camp d’
acció.
 
Les formacions polítiques que recolzen aquesta proposició de llei per eliminar les modalitats
dels bous embolats, capllaçats i bous a la platja, no poden tenir diferents vares de medir
segons al territori que busquin rèdit electoral. És a dir, volen prohibir part de les festes de bous
a Catalunya, però, en canvi a la Comunitat Valenciana ni es plantegen presentar una cosa
semblant en contra dels bous al carrer. O a l’Estat Espanyol promulguem una llei de Benestar
animal, però,   trèiem del text tot allò que afecta a la tauromàquia perquè sabien que no s’
aprovaria. Aquesta proposta d’eliminar o prohibir certes pràctiques no és un exercici de
benestar cap a l’animal, el que persegueixen és pura i merament una llei antitaurina i, sinó és
així, perquè no es fa cap referència de forma global al benestar animal amb tota la seva
expressió? perquè per a nosaltres és un greuge comparatiu amb altres accions o pràctiques a
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la que també l’ús de cordes o corretges és emprat per portar els animals domèstics controlats
pel carrer, o bé, certes modalitats esportives que també utilitzen els animals, com és el cas del
canicross.  Si s’ha de fer un debat sobre el benestar animal fem-lo, sense complexes, però, no
només posant com a exemple la festa dels bous.
 
Eliminar les festes amb bous, no els representa cap pèrdua de rèdit electoral, ja que de totes
les poblacions de Catalunya on se celebren bous, no tenen pràcticament representació, només
el 4% al conjunt de municipis on es realitzen aquestes festes. Un territori menystingut i oblidat
moltes vegades per aquesta visió urbanita que alguns no aconsegueixen treure’s del damunt.
 
Cal recordar que el Parlament de Catalunya pot regular i modificar, però, en cap cas té
competències per prohibir o eliminar cap concepte relacionat amb la festa dels bous, ja que des
de l’any 2015 existeix la llei de Salvaguarda del Patrimoni Cultural Immaterial que protegeix  la
tauromàquia i que des d’aleshores tantes sentències del Tribunal Constitucional hi ha hagut a
favor dels interessos dels que defensem les festes amb bous. Aquest serà un camí a seguir, sí
la propera setmana tira endavant la votació per seguir amb el tràmit d’aquesta proposició que
es plantejarà al ple del Parlament de Catalunya, de fet, nosaltres ja hem presentat al registre
general del Parlament una proposta per a que els grups polítics facin arribar al  Consell de
Garanties Estatutàries per a que emeti un informe i que el remeti als partits polítics, per a que
observin i siguin sabedors de la inconstitucionalitat d’aquesta proposició de llei que vol eliminar
les modalitats descrites anteriorment.
 
Per tot l’exposat i a petició de l’Agrupació de Penyes i Comissions Taurines de les Terres de l’
Ebre, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents acords:
 
PRIMER.  Posar de manifest el compromís amb la continuïtat de la celebració de les festes
tradicionals amb bous, en totes les modalitats recollides a la llei 34/2010. Inclosos el bou
embolat, el bou capllaçat i els bous a la platja.
 
SEGON.  Instar als grups parlamentaris representats al Parlament de Catalunya a respectar,
defensar i mantenir totes les modalitat que contempla la 34/2010 d’1 d’octubre, de regulació de
les festes tradicionals amb bous.
 
TERCER.Traslladar aquesta moció als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, al
Govern de la Generalitat, a la Delegació del Govern a les Terres de l’Ebre, als Consells
Comarcals de les Terres de l’Ebre, a la Diputació de Tarragona i a l’Agrupació de Penyes i
Comissions Taurines de les Terres de l’Ebre.

MOCIÓ CONJUNTA QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS PER SANTA BÀRBARA8. 
I PSC PER A LA REDACCIÓ D’UN NOU PLA LOCAL DE JOVENTUT (PLJ).

El Alcalde, dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, un comentari al Ple del mes de
gener ja se’n va parlar i ja es va aprovar el Pla Local de Joventut, per tant res més a dir.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, es va aprovar en la passada legislatura?
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El Sr. Alcalde, si, hi ha un aprovat el 12 de gener de 2023 per unanimitat.
 
El Sr. Pont, demanar que es mires d’implicar la major part de joves del poble, perquè hi ha
molta diversitat, mirar de crear més coherència entre al gent jove del poble.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup municipal d’ERC- AM, per part del nostre grup donarà
resposta a la moció el Sr. Zaera, regidor de joventut.
 
El Sr. Zaera, regidor de joventut, respecte les preguntes presentades, les dues primeres
propostes, fer un treball de camp i fer un nou pla local de joventut, entén que van relacionades,
com ja s’ha avançat es va aprovar un Pla Local de Joventut per als anys 2022-2026, per a la
seva aprovació prèviament es va fer un procés participatiu, amb una enquesta que es va enviar
als joves del poble que van contestar mitjançant el google drive, aquesta enquesta constava de
47 preguntes, les dades que incloïa eren dades socio-demogràfiques, d’educació i treball,
habitatge, temps lliure, economia, salut i serveis socials i polítiques de joventut, fruit d’aquest
treball de camp es van extreure unes conclusions, les més il·lustratives són: que els joves
estan preparats a nivell formatiu, però que l’oferta laboral és escassa, en quant a oci i temps
lliure demanaven un oci saludable i a la vegada es demanava que es pogués despertar l’interès
dels joves, perquè molts d’ells no assisteixen a actes més culturals, com puguen ser visites  a
museus teatres, etc., una altra de les conclusions era activar de forma urgent el grup de
joventut, era un grup que funcionava, que aglutinava a molta part de la joventut del poble, però
que amb el temps a anat decaient fins al punt de que ha quedat reduït a unes quantes accions.
Una de les nostres preocupacions quan van començar a parlar del tema va ser la necessitat d’
activar el grup joventut, tornar-lo a incentivar per aquest motiu el dia 4 de novembre es farà una
jornada adreçada a tots els joves per a que hi puguin participar, per consensuar punts i
sobretot per agrupar i fer créixer, per fer xarxa, la idea és que es facin propostes, que s’aportin
idees, la gent que s’impliqui signarà una mena de compromís mitjançant el qual es
comprometen a durant un any a implicar-se a participar, a assistir, etc., pensem que amb això
es crearà una xarxa més potent i que amb el temps es pugui anar ampliant. A la finalització d’
aquest pla s’haurà de fer un anàlisi, una avaluació per a veure quines coses han funcionat i
quines no.
Actualment s’està duent a terme el curs de premonitors, que és el primer pas per a que els
joves de fins als 16 anys es vagin integrant i després poder passar al curs de monitors, en
resum fruit d’aquesta enquesta tenim elements suficients per a continuar treballant durant
aquests quatre anys.
En quant a la redacció d’un nou pla local de joventut, com s’ha dit el passat dia 12 de gener de
2023, es va aprovar el Pla Local de Joventut 2023-2026 en sessió de Ple i per unanimitat dels
membres, per tant el que hem de fer és optimitzar els recursos, de manera que redactar-ne un
de nou no tindria massa sentit, el que hem de fer és posar-lo en marxa, encara que algunes
coses ja s’estan fent.
Respecte el tercer punt, l’equipament juvenil, els hi agraeixo que facin propostes per millorar la
dinàmica del poble, però els vull recordar que el govern municipal del que formo part, també té
iniciatives i està treballant constantment, per això crec que no fa falta fer grans enquestes, ja
que quasi és un clam popular que fa falta un centre per a la joventut, ja els hi avanço que fa
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més de tres setmanes que s’ha parlat en un arquitecte per a que presenti ofertes per a poder-
ho incloure en el pressupost de l’any vinent, esperant que aquest casal l’any 2024 pugui ser
una realitat.
 
El Sr. Alcalde, desprès de l’excel·lent explicació que ha fet el regidor Sr. Zaera, poca cosa més
queda a dir, però dir-los que plantejar aquests tipus de propostes via moció ens obliga a votar,
a favor o en contra o a abstenir-nos, ja els avanço que el nostre grup votarà en contra perquè
pensem que no és necessari redactar un altre pla local de joventut
 
La Sra. Franch, la moció presentada està mal elaborada perquè no era fer un nou pla sinó
desenvolupar-lo, perquè de fet a la moció es demanen tres coses concretes, les línies
estratègiques del Pla de Joventut les han definit?, actualment s’està duent a terme alguna?.
 
El Sr. Zaera, bàsicament el que li he dit, reunits els tècnics de joventut, cultura i serveis socials,
tots aposten per refundar el Grup Joventut com a primera base, recordar que totes les
regidories estan a la xarxa juvenil del Montsià des d’on es plantegen activitats, cursos, que es
poden fer a Santa Bàrbara o a altres pobles del Montsià, l’interès fonamental és crear aquesta
xarxa perquè serà la pròpia joventut la que farà propostes. En quant a la creació d’un lloc on
reunir-se, és primordial sobretot per a la franja d’edat d’entre els 12-17 anys que són els que
estan desubicats.
 
El Sr. Pont, interpreto que el pla que es va aprovar al mes de gener estava al calaix, i no s’
havia implementat, interpreto que els joves podran dir la seva, perquè un pla després són
concrecions, els joves han de ser els protagonistes, però de vegades a l’hora de donar llum
sobre com actuar, pares, mares, professorat, també potser interessant la seva opinió. Si s’està
en la línia d’implementar-lo ens en alegrem.
 
El Sr. Zaera, recentment vàrem tenir una reunió amb els joves de 2n d’ESO per preparar les
activitats que habitualment aquests alumnes venen duent a terme, a la que van assistir pares,
mares i els joves, la comunicació és fluida i abraça a tothom.
 
El Sr. Gimeno, després de tota l’explicació del regidor Sr. Zaera, i per respecte a tota la feina
feta, a tots els joves que van participar en l’enquesta, no podem tirar tota aquesta feina i tornar
a començar de zero, a més un pla estratègic quan es dissenya és per a complir-lo, per tant,
votarem en contra.

Votació:
Per  majoria absoluta amb els tres vots en contra de JuntsXSB-CM, els tres vots en
contra d'ERC-AM, un vot en contra de SBAU-ARA PL, tres vots a favor de PerSB i un vot
a favor del PSC-CP, la moció NO s'aprova.

Els joves constitueixen un segment de la població amb necessitats específiques a les quals cal
donar resposta des d’una perspectiva integral que permeti millorar la seva qualitat de vida. Es
tracta d’un col·lectiu molt heterogeni en què segurament requereix especial atenció les franges
d’edat entre els 12 i 25 anys. Però per poder donar respostes adequades cal conèixer quines
són les seves problemàtiques i situació. Per tant, la implementació de polítiques locals de
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joventut requereix partir d’una anàlisi de la realitat juvenil del municipi que permeti
determinar-ne les seves necessitats i definir millor les estratègies per abordar-les i donar-hi

.cobertura
 
La joventut planera són el futur de Santa Bàrbara; no obstant, actualment no s’estan
desenvolupant polítiques específiques adreçades a donar resposta a les seves necessitats i
inquietuds. Els grups Per Santa Bàrbara i PSC creiem que aquest sector de la població té unes
necessitats molt diverses i contínuament canviants, motiu pel qual pensem que cal disposar d’
una  que serveixi de guia per eina d’observació adaptar els serveis municipals a les seves

. També pensem que aquesta eina ha de ser el més dinàmiques participativa i integral
possible, recollint tot tipus de sensibilitats i interessos, i incidint en tots els àmbits més crítics

. És per això que pensem que ha deper al seu desenvolupament personal i la vida comunitària
comptar tant amb la participació voluntària dels joves com amb professionals del sector, pares,
mares o tutors/es legals, adequadament coordinats.
 
Actualment, l’Ajuntament es recolza en l’anomenat Grup Joventut que, adscrit a la Regidoria de
Joventut, té com a objectiu principal la formació en el camp del lleure i l’organització d’activitats
destinades al públic infantil, entre les que destaquen el Parc Infantil de Nadal i les Colònies d’
Estiu. La creació d’aquest grup es remunta a l’any 1997, lligada a la necessitat d’oferir uns
serveis per a la població infantil. Un grup que durant aquests anys ha fet una tasca inestimable,
tasca de gran valor que continua fent però que hem de considerar amb independència de les
polítiques destinades al jovent que l’ajuntament hauria d’emprendre; polítiques que han d’anar
més enllà i s’han de vincular amb les de salut, esport, habitatge,...etc.
 
Des dels grups municipals del PSC i Per Santa Bàrbara pensem que és urgent establir un 

 a nivell local dirigit a facilitar la intervenció en aquest sector de població ambmarc d’actuació
, partint del Plapolítiques útils que es fonamentin en el coneixement profund de la realitat actual

Nacional de Joventut i incorporant les circumstàncies derivades de la pandèmia i el nou
enfocament del Pla d’actuació de Joventut 2021-COVID del Departament de Drets Socials de la
Generalitat de Catalunya, emmarcat en el procés per construir el nou marc de les polítiques de
joventut.
 
En definitiva, pensem que és necessari disposar d’un pla que contempli la totalitat de la

; que joventut planera, atenent a la seva diversitat incideixi en els diferents àmbits de la seva
 salut, laboral, cultural, oci, etc.; que  vida estableixi i potenciï canals permanents de

 de la joventut en la construcció de la Santa Bàrbara que volem, participació cercant
 per tal d’aconseguir un poble inclusiu, sostenible i caracteritzat permecanismes d’implicació

la bona convivència.
 
Proposem que el Ple de l’Ajuntament ACORDI:
 
Primer.- Instar l’equip de govern a realitzar un  que permeti tenir una imatgetreball de camp
fiable de la realitat juvenil de Santa Bàrbara, de les necessitats i problemàtiques.
 
Segon.- Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Santa Bàrbara a iniciar la redacció d’un 

 cercant la implicació dels joves i garantint-ne la màxima participaciónou pla local de joventut
en la seva redacció.
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Tercer.- Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Santa Bàrbara a iniciar un procés
 adreçat al col·lectiu jove per tal de valorar i identificar les necessitats d’un participatiu

equipament juvenil.

MOCIÓ CONJUNTA QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS PER SANTA BÀRBARA9. 
I PSC PER A LA MILLORA DE LA GESTIÓ DES LES ATENCIONS ALS ANIMALS
ABANDONATS, MALTRACTATS I FERALS

El Alcalde, dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, és una entitat privada o pública?,
perquè, que hagi de ser l’ajuntament qui se’n hagi de fer càrrec no ho veig, ja que moltes
entitats del poble podrien demanar el mateix que l’ajuntament es fes càrrec de les despeses d’
aquella entitat. Crec que tenen una subvenció i el que han de fer és gestionar-la.
 
El Sr. Alcalde, per llei tots els ajuntaments tenim l’obligació de fer-nos càrrec dels animals
abandonats, n’hi ha que ho gestionen directament, ajuntaments més petits el que fan és signar
un conveni amb una entitat col·laboradora.
 
El Sr. Martí, si llegeixes la moció i desprès ho comentes amb la regidora que abans portava el
tema, m’hagués agradat parlar amb l’actual regidor de medi ambient però per problemes d’
agenda no ha estat possible, resulta que el tema dista molt del que es pot llegir a la moció, per
tant, no se fins a quin punt tots els punts annexos es poden arribar a complir.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, des del partit socialista pensem
que el refugi quan es va fer estava molt ben pensat, la idea va ser molt bona, però com va
passant el temps ens hem d’anar adaptant i té algunes mancances, els voluntaris hi dediquen
moltes hores cada dia i tenen la intenció de seguir-ho fent, però necessiten una col·laboració
mútua que pensem que vostès els hi donen però la poden potenciar més com a ajuntament,
perquè tenen problemes com per exemple quan plou les gàbies es banyent, entra aigua i els
animals es banyent, hi ha coses per arreglar, com altres coses s’arreglen al poble, no es tracta
de criminalitzar ningú, es tracta de potenciar la col·laboració entre Profauna i l’ajuntament,
perquè fan una feina que és de responsabilitat municipal. Per això hem presentat aquesta
moció amb una sèrie de punts que no tenen perquè fer-se tots alhora, que poden fer-se de
forma gradual.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno, regidor de medi ambient que ens pot dona una
explicació detallada.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup municipal d’ERC- AM, intentaré donar resposta a totes
preguntes tant del grup dels socialistes com del grup de Per Santa Bàrbara, respecte al primer
punt “Instar a l’ajuntament a reconèixer les seves responsabilitat...“, tal com citeu la Llei 7/2023,
de 28 de març, de protecció dels drets i el benestar dels animals, estableix en el seu article 22,
però actualment l’ajuntament ja assumeix les responsabilitat que disposa aquesta llei que
queden detallades en el seu capítol 8 article 22.3, on diu que els municipis que no disposin de
mitjans propis per a exercir la competència de recollir i mantenir els animals podran subscriure
convenis de col·laboració, que és el que va fer l’ajuntament amb Profauna, i continua dient que,
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“En aquest cas se disposarà d’una instal·lació temporal municipal per allotjar als animals fins la
seva recollida pel servei corresponent, que reuneixi els requisits d’espai, seguretat i condicions
per al benestar dels animals allotjats temporalment.”, vull fer l’incís que és un refugi de 48
hores, per tant l’ajuntament compleix perfectament amb la llei, llavors la qüestió de reconèixer
la seva responsabilitat ja la complim.
 
En quant a la segona petició d’instar a l’equip de govern a renegociar amb Profauna, el conveni
està actiu amb una dotació econòmica de 5.000 euros més l’IPC, aquest any amb se’ls hi va
donar 6.000 euros més una aportació com a entitat, han estat uns 7.200 euros, evidentment
que el conveni potser millorable tant per part de l’ajuntament com per part de Profauna, des de
la regidoria que represento s’han atès les peticions que van formulat, com és el cas de gàbies
per capturar animals, ens van demanar la cobertura amb Sandwich de les gàbies ho tenim
present per al pressupost 2024; però per part de Profauna en cap cas tenim constància de
voler renegociar el conveni, això si, peticions concretes ens en han fet, i que les estem
estudiant.
 
Respecte el tercer punt ja he comentat que estem donant sortida a les peticions que ens
demanen i d’altres s’estudiaran i altres s’incorporaran al pressupost del 2024.
 
Respecte el quart punt, l’equip de govern no es planteja la creació d’un nucli zoològic, l’equip
de govern està treballant en una altra línia com és mancomunar serveis amb altres municipis
amb l’objectiu de tenir un equilibri servei/cost, és absurd que cada municipi vagi pel seu costat.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB,   con vostè ha dit el centre de Santa
Bàrbara és per acollir animals durant 48 hores, per tant, estem incomplint la normativa perquè
allí els animals estant molt més temps.
 
El Sr. Gimeno, per això estic dient que no és la línia de treball de l’equip de govern crear un
nucli zoològic sinó que estem treballant en una altra línia.
 
La Sra. Accensi, però la creació d’un nucli zoològic és obligatori.
 
El Sr. Gimeno, no, l’hi he llegit l’article de la llei que té diversos apartats i tu et pots acollir al que
vulguis.
 
La Sra. Accensi, Profauna no el pot crear perquè el local és municipal, crec que us hauríeu de
reunir en calma i renegociar el conveni.
 
El Sr. Gimeno, m’he reunit amb Profauna des de que soc regidor de medi ambient sis cops.
 
El Sr. Alcalde, desprès de que el regidor Gimeno ha donat amplies explicacions sobre el tema
crec que no cal insistir més, només dir que es va construir com a refugi temporal d’animals, de
manera que quan trobes un animal abandonat està destinat per tenir l’animal 48 hores, fins que
trobes una família d’acollida o es porta a una altra entitat que tingui més capacitat i que els
poden acollir més temps, aquesta va ser la idea de treball des d’un principi. El conveni signat
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és del mes d’abril del 2022 i en cap moment l’entitat Profauna ens ha demanat renegociar-lo o
que s’hagi de canvia res, crec que hauria de ser l’entitat que ho hauria de replantejar no a
través d’una moció al Ple.
 
El Sr. Pont, quan vam fer quan visita ens van manifestar que estaven desbordats, que alguns
voluntaris estan decebuts, llavors penses si no ho lidera l’ajuntament ens podem trobar en que
es quedi desatès, la idea era aquesta, no és fer un retret al refugi.
 
El Sr. Gimeno, al contrari la feina feta per l’anterior regidora de medi ambient, la Sra. Estarlich,
és d’agrair per part de tothom, va tenir que lluitar moltíssim per tirar-ho endavant
 
El Sr. Martí, en resum, l’ajuntament ha complert amb el conveni, i per altra banda sabem que
molts voluntaris han marxat.
 
El Sr. Pont, el sentit de la moció la votarem a favor, i me’n alegro que hagi una intenció de fer
una actuació mancomunada, que podria donar sortida al tema.

Votació:
Per  majoria absoluta amb els tres vots en contra de JuntsXSB-CM, els tres vots en
contra d'ERC-AM, un vot en contra de SBAU-ARA PL, tres vots a favor de PerSB i un vot
a favor del PSC-CP, la moció NO s'aprova.

Dins del capítol 8 dedicat als centres públics de protecció animal, la Llei 7/2023, de 28 de
març, de protecció dels drets i el benestar dels animals, estableix en el seu article 22 que, en
general,  correspon als ajuntaments la recollida d’animals extraviats i abandonats i el

. seu allotjament en un centre de protecció animal
 
Al nostre poble existeix un petit centre, amb algunes mancances, i un conveni amb Profauna
Terres de l’Ebre per a la gestió de totes les incidències que es vagin produint.
 
Si bé Profauna Terres de l’Ebre, amb el seu voluntariat, té la voluntat de contribuir el màxim
possible al benestar animal, la realitat a hores d’ara és que l’esmentada entitat s’ha de fer
càrrec de la totalitat d’un servei i que sovint no arriben a cobrir totes les necessitats: ofec
econòmic, impossibilitat d’atendre tots els casos que en els darreres temps es van produint,
falta d’un vehicle adient per a fer els trasllats, etc.

 
Com a entitat de referència pot i vol col·laborar, però no pot tenir la responsabilitat exclusiva
d’una qüestió tan complexa. El voluntariat treballa per millorar la situació d'éssers vius que
necessiten atencions de tot tipus. Estes persones, que hi dediquen el seu temps, no poden
treballar a gust si ho han de viure com una pressió constant i amb insuficient implicació
institucional. Amb això només s’aconsegueix que moltes persones acabin deixant el
voluntariat. Per al poble és una gran sort poder comptar amb un gruix de persones
voluntàries implicades, però se’ls ha d’eximir de responsabilitats que no els pertoquen i fer-
les sentir ben acompanyades.

 
  Per tot això, proposem que el Ple de l’Ajuntament ACORDI:
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1.  

2.  

Primer.- Instar l’equip de govern a reconèixer i assumir la responsabilitat que li pertoca a l’
administració municipal sobre les qüestions de benestar i tracte digne dels animals, i que sigui
aquesta la que lideri totes les actuacions sobre control de colònies, identificació, cens, xipatge,
castració (si s’escau), campanyes, etc.
 
Segon.- Instar l’equip de govern a la renegociació amb Profauna Terres de l’Ebre de tots
aquells aspectes de la necessària col·laboració mútua, amb una definició real de les tasques
que poden assumir.

 
Tercer.- Instar l’equip de govern a realitzar, de manera progressiva, les millores necessàries
que puguin facilitar totes les tasques relacionades amb el refugi i la cura d’animals
abandonats o maltractats. Fora de la moció, i com a proposta, es presenta una llista d’
actuacions.

 
Quart.- Instar l’equip de govern a iniciar els tràmits (si no s’han iniciat ja) per al registre d’un
nucli zoològic.

 
ANNEX. PROPOSTA DE MILLORES EN RELACIÓ A UNA MILLOR ATENCIÓ ALS
ANIMALS ABANDONATS
 

REFUGI D’ANIMALS

 

Sostres per a les gàbies dels animals, ja que quan plou es mulla tot.

Espais de quarantena tant per a gats com per a gossos. Quan entra un animal
nou al refugi pot portar malalties contagioses, i no es pot posar en risc la vida dels
altres animals.

Desguassos per a la rentadora i l’assecadora, ja que a hores d’ara el refugi no
està preparat per a disposar d’aquests electrodomèstics indispensables per a la
neteja i condicionament dels animals.

Un lloc per a poder dedicar a magatzem, ja que és molt el material que s’acumula
i que no cap en l’espai reduït del refugi actual. És del tot necessari un magatzem
extra per a poder guardar principalment tot allò que no s’utilitza cada dia.

Espai a l’aire lliure per al joc dels animals. L’espai o pati hauria d’estar adjunt al
refugi i serviria tant per a jocs com per deixar els animals lliures i segurs mentre
es fa la neteja de les seves gàbies i el conjunt del refugi.

Material de protecció (vestit especial, guants, llaç) per a evitar riscos innecessaris
a les persones que tenen cura del refugi.

 

ALTRES
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Control de les colònies. La falta de responsabilitat de les persones vers als gats
és un problema greu. Cal un control real de les colònies, amb esterilitzacions
periòdiques i espais amb menjadors i abeuradors per als gats, amb el menjar que
necessiten. Implementar el mètode CEA (captura, esterilitza i allibera) per a evitar-
ne la sobre població i criança desmesurada. 
Poder disposar d’una persona contractada milloraria moltíssim la situació tant del
refugi com de les colònies dels gats del poble i asseguraria la continuïtat de totes
aquelles tasques que el voluntariat no pot cobrir sempre. 
Poder disposar d’un vehicle per a fer els desplaçaments d’animals. Fins ara són
les pròpies persones voluntàries les que posen els seus vehicles, amb el risc que
això suposa per a les persones adultes o infants que després han d’usar el mateix
vehicle.

 PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS10. 

En aquests moments la regidora Sra. Arasa del grup de PerSB abandona la sessió de Ple.
 
El Sr. Alcalde, donaríem resposta a les preguntes i als precs que s’han presentat per ordre d’
entrada al registre de l’ajuntament, en aquest cas començaríem per les preguntes plantejades
pel grup municipal de Per SB.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, quan serà possible retirar tota la brossa que es va dipositar a la plaça de bous, amb
motiu de les destrosses de la barrancada?
 
El Sr. Alcalde, en principi està previst que el COPATE se’n faci càrrec de la retirada i del
tractament, la barrancada va ser el 3 de setembre, el dia 8 van rebre la visita del president del
COPATE, acompanyat del gerent i d’un dels directors i van acordar que l’ajuntament faria la
petició a través del Consell Comarcal, perquè el COPATE treballa per ordre dels consells no de
forma directa a través dels ajuntaments, vam fer la petició immediatament i aquí és quan
entrem amb els entramats burocràtics, perquè amb la petició no era suficient ja que també
havíem de fer una acceptació de preus, però la nova secretària del Consell es va mirar el
conveni entre el Consell Comarcal i el COPATE i va arribar a la conclusió de què aquests
treballs haurien d’estar inclosos o no en els acords entre els consells i el COPATE, en lloc de
pagar-los a banda, i aquí estem en la discussió de qui paga, si va inclòs o ho ha de pagar l’
ajuntament.
 
El Sr. Gimeno, els hi podria donar més informació, sobre el cost que té aquesta recollida.
 
El Sr. Alcalde, en funció dels camions que han de venir estaríem parlant entre 8 o 12 mil euros.
 
El Sr. Gimeno, si decidim contractar un servei privat s’haurien de pagar aquests diners, per això
s’està mirant a vore qui ho paga.
 
El Sr. Pont, em sembla correcte, ara la gent ho sap.
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Respecte la pregunta número 2: “Com s’està treballant la constitució d’una comissió de festes,
d’acord amb la moció que es va aprovar el darrer Ple?.”
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la regidora de festes Sra. Pla.
 
La Sra. Pla, vaig fer una comissió informativa el passat dia 2 d’octubre i em pensava que havia
quedat clar, ja que els regidors que van assistir a la comissió, la Sra. Franch, el Sr. Martí i la
Sra. Accensi, van estar d’acord, i crec que si es fa una comissió informativa no és per a tornar a
repetir el que es va acordar en la mateixa, però en resum, dir que no es crearà una comissió de
festes, continuarem amb la mateixa línia de treball com sempre hem treballat confiant amb les
entitats del poble, que són les que aporten activitats, són les entitats les que proposen les
activitats que volen fer i a més amb el regidor de joventut, el dia 4 d’octubre que es celebrarà la
reunió de joventut, un dels compromisos que els joves adquiriran serà ajudar a festes o
participar-hi, per tant, tenim a les entitats, als joves i als tècnics de l’ajuntament.
 
El Sr. Pont, creu que estaran prou representats els diferents sectors del poble?
 
La Sra. Pla, si, estant tots representats.
 
El Sr. Pont, encara que un tema s’hagi explicat en comissió informativa, crec que és bo que, ja
que va ser una moció que es va presentar i aprovar al Ple, no està demés informar del que s’
està fent, així se’n assabenta el poble.
 
La Sra. Pla, el poble se’n assabentarà un cop feta la reunió, i haguem decidit què fem, no em
vull anticipar.
 
El Sr. Pont, la pregunta número 3: “Quines gestions s’estan fent de cara a la gestió de la xarxa
d’aigua potable municipal ara que s’acaba la concessió a l’empresa AGBAR? Com a part d’
estes gestions, s’ha contemplat  la possibilitat de municipalitzar-la?”
 
El Sr. Alcalde, com ja es va comentar al Ple del mes d’agost, per poder prendre una bona
decisió cal tenir dades, fer un anàlisi dels pros i contres, ingressos i despeses, ja ens hem
reunit amb l’empresa AGBAR, la setmana vinent tenim una reunió amb una consultora externa,
especialitzada en subministraments d’aigua que ja ha assessorat a altres ajuntaments i
cadascun d’ells té una solució diferent. La possibilitat de municipalitzar el servei està damunt la
taula, és una de les opcions que es valorà.
 
El Sr. Pont, la pregunta número 4 va lligada: “Davant d’un tema que és de tanta transcendència
per a la població com és tot el que fa referència a la xarxa d’aigua potable, s’han plantejat de
fer una consulta popular sobre diverses opcions possibles?”
 
El Sr. Alcalde, no, és un tema que vam valorar l’equip de govern i en principi no ho contemplem.
 
El Sr. Pont, la pregunta número 5: “Encara que per qüestions de detall no vam votar a favor de
la moció que vam presentar sobre parcs infantils, ens alegren les millores de seguretat que s’
han començat a fer al parc del carrer Mare de Déu de Montserrat, davant del centre de dia. Es
farà el mateix amb els altres parcs que encara no tenen proteccions de seguretat de cara a l’
exterior? I es procurarà dotar els parcs de jocs adequats per als infants més menuts?”
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El Sr. Alcalde, la nostra voluntat sempre és millorar, dins de les nostres possibilitats els parcs
infantils i així continuarem fent-ho. Els emplaço a que qualsevol proposta ens la facin arribar,
no és necessari que esperin a la celebració del Ple.
Respecte els joc a instal·lar ho estem mirant encara que no n’hi ha molts.
 
La Sra. Estarlich, vam anar a la fira municipalia de Lleida, tenim catàlegs i ens hem posat en
contacte amb empreses del sector, tal com ha dit el Sr. Alcalde per aquesta franja d’edat de
joguines n’hi ha poques però convido a la gent a que vagi a la bebeteca on es fan activitats per
a bebès. En quant al tancament dels parc he fet una volta i estan tots tancats si no en tanca en
setos.
 
El Sr. Alcalde, un cop acabades les preguntes el grup de PerSB ha presentat un prec.
 
El Sr. Pont, proposta que diu així: “Proposem que s’estudie la possibilitat d’instal·lar una estació
meteorològica al municipi per a poder disposar de dades meteorològiques referides al nostre
entorn immediat.”
 
El Sr. Alcalde li passo la paraula al Sr. Gimeno que és el que ha estat tractant el tema.
 
El Sr. Gimeno, regidor de medi ambient, el que primer hem d’aclarir si el que volen és disposar
d’una estació meteorològica d’aficionat o que estigui connectada a la xarxa.
 
El Sr. Pont, connectada a la xarxa i si potser que es pogués col·laborar amb meteocat.
 
El Sr. Gimeno, en la sessió Plenària del dia 24 de febrer de 2022 es va aprovar demanar l’
estació meteorològica, el dia 4 de març es va enviar la petició al departament corresponent,
rebuda la seva resposta, l’equip de govern del mandat anterior i l’equip de govern actual, no
tenim previst instal·lar una estació meteorològica ja que al 2022 el cost d’adquisició era de
9.550 euros, que no és un cost desorbitat però el que si que ho és són les despeses de
manteniment que són 5.000 euros anuals, creem que és una despesa que des de la regidoria
de medi ambient no ens podem permetre.
 
El Sr. Pont, ho he estat mirant per internet i estacions professional n’hi ha a partir de 800-900
euros.
 
El Sr. Gimeno, vostè ha dit que hauria d’estar integrada a la xarxa XEMA, el que vostè diu
estaríem parlant d’estacions d’aficionat, que no estan dins la xarxa meteorològica, si en volem
una d’aquestes característiques amb més o menys prestacions ja en tenim una d’instal·lada a
la Plana ràdio.
 
El Sr. Alcalde, a més no depèn de l’ajuntament sinó que t’ho dirà meteocat si pots connectar a
la xarxa.
Ara passaríem a respondre les preguntes plantejades pel grup dels socialistes, però els hi
voldria dir que algunes de les preguntes són reiteratives i es pregunta el mateix que acabem de
contestar, això mateix va passar en el Ple del mes d’agost, llavors vaig pensar que era fruit de
la casualitat però ara veig que torna a passar el mateix, si tenim en compte que vostès, PSC i
PerSB, es van trobar per negociar les dues mocions que han presentat no acabo d’entendre
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aquesta duplicitat, o es tracta d’una estratègia que no li acabo de veure el sentit o que no sigui
una competició de a veure quina de les dues formacions fa més preguntes al Ple, ja no se que
pensar.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, voldríem saber com ha quedat el
tema de la gestió del gimnàs municipal?
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, regidor d’esports, la titularitat del gimnàs és municipal, actualment la gestió la
porta l’empresa Energym, els qual es van presentar a la licitació i van quedar en segon lloc,
llavors se’ls va oferir l’opció de si volien continuar amb la gestió els tres anys restants que
queden de licitació.
 
El Sr. Alcalde, la pregunta número 4 diu: “Ens podrien informar perquè no es du a terme el
sopar el proper dia 28 del 10 organitzat per l’entitat Profauna?”, en realitat aquesta pregunta l’
hauria d’anar dirigida a l’entitat no a l’ajuntament, no era municipal. Però li contestaré vam ser
sabedors que aquest sopar es va ampliar a una festa de dj’s que s’allargaria fins les 4 o 5 de la
matinada en un barri que no és habitual, ens vam posar en contacte amb Mossos per saber
quins requisits s’havien de complir en quan a seguretat, soroll, assegurances, etc., i això és el
que vam traslladar immediatament a l’entitat, les peticions per fer la festa es van rebre el dia 18
d’octubre i el dia 20 se’ls va traslladar aquests requisits i a partir d’allí només sabem que es va
cancel·lar la festa.
 
La Sra. Franch, però si en un principi al setembre, havia la voluntat per part de les dues parts
de fer la festa, com hem arribar a una setmana abans de fer la festa a que no hagi una entesa
per les dues parts, que no s’hagi realitat un sopar que és un dia molt pròxim al dia 31 d’octubre
“halloween”, i que és una festa que es fa al poble i en benefici d’una entitat per poder sufragar
les despeses de coses que duen a terme i que en definitiva són responsabilitat de l’ajuntament.
 
El Sr. Alcalde, ja li he dit que natros tampoc sabem perquè es va suspendre, ens vam
assabentar per les xarxes socials que s’havia cancel·lat.
 
El Sr. Gimeno, com a regidor de medi ambient, vaig rebre una instància dient que es
cancel·lava la festa, perquè ho voria a les xarxes socials, vaig contestar-los que no sabia els
motius, suposo que se’ls hi va demanar la documentació que exigeix el departament de
Governació per fer les festes.
 
El Sr. Pont, per part de l’ajuntament els hi van oferir tota la col·laboració possible?
 
El Sr. Alcalde, tot això va començar com un sopar al Molí de Vallés i els hi vam dir que no era
el lloc adequat, no hi ha llum, estareu al costat de la carretera, llavors van dir que buscarien
una altra ubicació. El que passa Sra. Franch, quan es fa una festa al carrer i aquesta s’allarga
els veïns truquen als Mossos i aquests quan es personen demanen els permisos i si no està tot
correcte llavors el problema recau en l’ajuntament per haver autoritzat un acte que no complia
amb els requisits.
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El Sr. Alcalde, la pregunta número 5 diu: “Al pressupost hi havia una partida per l’entitat
Profauna de 6.000 euros, s’han gastat tots aquests diners?
 
El Sr. Gimeno, ara mateix queden 371 euros , igual encara ens arribar alguna factura per pagar.
 
El Sr. Alcalde, quan vam signar el conveni ja els vam dir que havien de gestionar aquesta
aportació per a tot l’any, que no s’estiren infinitament, podem posar l’exemple a principi de l’any
es va operar una gata que va costar 1.500 euros, alguns membres de Profauna ens van
comentar que amb aquests diners si s’hagués optat per la eutanàsia, haguessin pogut
esterilitzar 15 gats, però van escollir aquesta opció.
 
El Sr. Pont, al poble en els últims temps ha proliferat les colònies d’animals, alguna cosa s’ha
de fer.
 
El Sr. Alcalde, llavors vol dir que alguna cosa està fallant, si augmenten les colònies, alguna
cosa es fa malament.
 
La Sra. Estarlich, des del primer moment en que es va posar en funcionament el refugi s’ha
treballat colze a colze amb l’entitat Profauna, fins i tot es van fer gateres que estan repartides
pel poble, per a que els xiquets/es d’escola poguessin fer pedagogia amb ells i a dia d’avui
estan trencats, mal mesos i no han fet cap actuació, des de l’ajuntament se’ls hi ha donat tota l’
ajuda
 
El Sr. Alcalde, quedarien els precs del PSC, el primer diu partida per l’arranjament del carrer
Major per als pressupostos 2024.
 
La Sra. Franch, és un prec perquè vostè va dir que durant el mes d’octubre anéssim donat
idees per als nous pressupostos.
 
El Sr. Alcalde és una proposta que a l’equip de govern també ens agrada, però al moment d’
elaborar el pressupost de 2024, mirarem si té o no cabuda, perquè tot no és pot fer, en aquest
Ple hem parlat de diverses coses, local de joves,.., s’haurà de mirar si l’apartat d’ingressos
dona per a tant.
 
El Sr. Pont, coincidim en que al menys la zona de la plaça es pogués arreglar.
 
El Sr. Alcalde, és clar podem fer una actuació més integral o solventar els problemes més
greus, dependrà del pressupost i de les prioritats.
En quan a la petició d’ampliació de les instal·lacions del refugi.
 
El Sr. Gimeno, no es contempla, com he dit abans contemplem una alta línia.
 
El Sr. Alcalde, el prec seria actualització de l’aportació a l’entitat Profauna, que estigui d’acord
amb l’activitat que realitza. La nostra voluntat és de cara el pressupost del 2024 incrementar-lo.
 
El Sr. Gimeno, a més hi ha una altra proposta econòmica presentada per part de la presidència
de Profauna, que també s’està estudiant.
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Alcalde President

Antonio Ollés Molías

Secretari acctal.

Isabel Verge Caballé

El Sr. Alcalde, el darrer prec, és la instal·lació d’un nou gronxador per a menors de tres anys,
que ja ho hem tractat, per tant hem acabat amb les preguntes i precs que vam arribar per escrit
i ara donaríem pas a les preguntes i precs per parts dels altres grups municipals.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Martí.  
 
En aquests moments la regidora Sra. Accensi abandona la sessió Plenària.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, hi ha moltes entitats que van
aigua al coll, seré molt breu, tinc una sèrie de consideracions, en primer lloc dir que me’n alegro
molt que gent en un Ple hagi fet més precs i preguntes que en quatre anys, els dos precs són,
que les comissions informatives s’haurien de transmetre per la Plana ràdio, de manera que la
gent se’n assabentaria, i no faltaria haver-ho de repetir als Plens; i el segon prec és que quan
parlem del gronxadors al camp de futbol hi ha un pont que falta la barana per a que els xiquets
/es petits no puguin passar per baix.
 
El Sr. Gimeno, en el passat Ple vaig agafar el compromís de repara el parc infantil de la zona
del poliesportiu, tinc el pressupost per fer diversos arranjaments i estaria dins l’ampliació de la
partida pressupostària de la que hem parlat.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, en la comissió informativa de
festes, el grup socialista van dir que trobàvem bé el grup de treball que la regidora de festes
Sra. Pla tenia, però com a prova pilot i que aspiràvem a la creació d’una comissió de festes
amb més representativitat, en cap moment vaig dir que ho trobava bé tot.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Pla.
 
La Sra. Pla, regidora de festes, no entenc quan diu més representativitat a què es refereix?, hi
participen les entitats del poble, els joves,...
 
La Sra. Franch, persones que no formen part dels grups que ha anomenat i que vulguin formar-
hi part.
 
La Sra. Pla, també hi participen aquestes persones.
 
El Sr. Alcalde, pensen que un grup molt nombrós, no és operatiu, donem un vot de confiança a
la regidora de festes i a veure com es desenvolupa tot, si veiem que és insuficient s’intentarà
millorar.
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ANNEX 1 
 
 
DESPESA A MODIFICAR     

      

 
SUPLEMENT DE CRÈDIT 
     

Aplicació 
press. 

Descripció 
Crèdit 
inicial 

Modificació 
Crèdit 

definitiu 

160 2100001 MANTENIMENT CLAVEGUERAM 22.000,00 1.000,00 23.000,00 

454 2100006 CAMINS 30.000,00 2.000,00 32.000,00 

323 2120004 MANTENIMENT CEIP JAUME BALMES 20.000,00 5.000,00 25.000,00 

323 2120005 MANTENIMENT LLAR INFANTS 3.000,00 2.000,00 5.000,00 

330 2120006 MANTENIMENT SMARTCENTRE 5.000,00 4.000,00 9.000,00 

342 2120007 MANTENIMENT INSTALꞏLACIONS ESPORTIVES 42.000,00 25.000,00 67.000,00 

337 2120011 MANTENIMENT LLAR DE JUBILATS 7.000,00 2.500,00 9.500,00 

133 2130003 MANTENIMENT CAMARES DE TRÀNSIT 5.200,00 2.700,00 7.900,00 

920 2140000 REPARACIÓ MATERIAL DE TRANSPORT 10.000,00 4.000,00 14.000,00 

920 2211000 PRODUCTES DE NETEJA I ACONDICIONAMENT 6.000,00 2.000,00 8.000,00 

920 2220000 COMUNICACIONS TELEFÒNIQUES 12.000,00 2.000,00 14.000,00 

334 2260900 MANTENIMENT EMISSORA MUNICIPAL 6.000,00 3.000,00 9.000,00 

334 2260902 JORNADES CULTURALS 19.000,00 4.000,00 23.000,00 

338 2269903 FESTES MAJORS 170.000,00 20.000,00 190.000,00 

338 2269904 FESTES POPULARS 20.000,00 5.000,00 25.000,00 

920 2279900 DESPESES GESTORIA 6.900,00 1.500,00 8.400,00 

311 2500002 C.O.P.A.T.E. SALUBRITAT PÚBLICA 6.300,00 3.300,00 9.600,00 

231 4650005 CONSELL COMARCALS SERVEIS SOCIALS 35.000,00 4.250,00 39.250,00 

341 4800001 SUBVENCIÓ ENTITATS ESPORTIVES 21.000,00 500,00 21.500,00 

912 4800002 APORTACIÓ PARTITS POLÍTICS 1.500,00 610,00 2.110,00 

  Total despeses 
 

94.360,00  

   
 

  

 
CRÈDIT EXTRAORDINARI 
  

  
 

Aplicació 
press. 

Descripció 
Crèdit 
inicial 

Modificació 
Crèdit 

definitiu 

165 6230007 ENLLUMENAT DE NADAL I FESTES 0,00 5.000,00 5.000,00 

    Total despeses   5.000,00   

 
  

Annex 1 del punt 6
A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
4
7
9
A
0
5
3
B
E
3
E
9
4
0
0
1
8
C
8
2
1
9
E
E
E
2
4
C
A
D
D
9
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
9
/
0
1
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
3
:
2
8
:
1
1

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 19/01/2024 a les 11:00:55 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 19/01/2024 a les 12:05:40



 

 Pl. Alcalde Cid i Cid, 1 · 43570 Santa Bàrbara · Tel. 977 71 70 00 · Fax 977 71 92 85 · ajuntament@santabarbara.cat · http://www.santabarbara.cat 

Ajuntament de  
Santa Bàrbara 

FINANÇAMENT DE LA MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 
  

 

  

    
 

  

 

BAIXA DE PARTIDES DE DESPESES 
  

   

Aplicació 
press. 

Descripció 
Crèdit 
inicial 

Modificació 
Crèdit 

definitiu 

920 6320007 REMODELACIÓ EDIFICI AJUNTAMENT 193.297,72 -35.000,00 158.297,72 

 
 

Total finançament 
 -35.000,00  

    
  

 

 
ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS 
  

Aplicació 
press. 

Descripció 
Crèdit 
inicial 

Modificació 
Crèdit 

definitiu 

  87000 ROMANENT TRESORERIA DESPESES GENERALS 11.700,01 64.360,00 76.060,01 

 
 

Total finançament 
 64.360,00  
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